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Dato 25.04.2021 Møde Skolebestyrelsesmøde 

Mødedato 27.04.2021 Fra-til Kl. 17-19.00   Indkalder Morten Hvenegaard 

Sted  Mødelede

r 

Morten Hvenegaard 

Skolebestyre

lsens 

sammensæt

ning 

Forældrerepræsentanter:  

Anette Weiss, Pia Lambertsen, Jakob Nedergaard Mortensen, Anders 

Nicolai Madsen, Morten Hvenegaard, Thomas D. Marcher, Marianne 

Nannerup 

Medarbejderrepræsentanter: 

Anne Christensen, Liselotte E. Larsen 

Elevrepræsentanter:   

Abby Marie Jensen, Freja Jerrild Jessen 

Skoleledelse: 

Marianne  Nielsen, Mie Møller,  Naja Hjersing Abelsen  

Referent Mie Møller 

Deltagere  

Afbud Anders, Jakob, Abby, Freja 

Dagsorden/referat sendes også til Forældre AULA og skolens hjemmeside Antal  
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A Godkendelse af dagsorden  5
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B Orientering 

1. Nyt fra eleverne 

2. Nyt fra 

forældrerepræsentanter 

a. Nyt fra 

skolebestyrelsesnetværk 

3. Nyt fra 

medarbejderrepræsentanter  

4. Nyt fra ledelsen 

5. Hvad sker der på skolen? 

6. Vikarsituationen 

 1
5
 

o
 Baggrund:  

Fast punkt på dagsordenen: kort orientering 

 

Referat: 

 

Ad 1: eleverne deltog ikke 

Ad 2: ikke noget nyt. Skolebestyrelsesnetværket er ved at finde 

dato for kommende møde, så forhåbningen er at der er nyt at 

komme med på næste sb-møde 

Ad 3: Generelt træthed over de mange ændringer i skemaer og 

retningslinjer – det fylder meget i hverdagen. 

Ad 4: Stillingen som indskolingsleder går i genopslag og forventes 

besat pr. 1. august. Vi skal den 29. maj tage afsked med Frank, 

vores ene teknisk servicemedarbejder, der har søgt nye 

udfordringer. I stedet kommer Jan, der er kendt på skolen. 

Teknisk Service samles pr. 1. august 2021 i et ejendomscenter og 

dermed overgår alt omkring drift og vedligehold på grunde og 

bygninger til en central enhed fra institutionerne. Strib Skole hører 

til distrikt Nord, hvor også Strib Børnehus og Rudbækshøj er. Der 

er en del ekstraord. opgaver i forb. med overgangen. 

Solafskærmningen på sydfacaden er ved at være færdig.  

Ad 5: Ros til lærere og pædagoger for deres måde at tackle 

tingene på for tiden. 

Der er et stort fokus på læring og trivsel. Indskolingen er ved at 

have fundet en hverdag, der jo ikke på samme måde som på 5. -

9. årgang er præget af afbrydelser. Der afholdes 

skolehjemsamtaler virtuelt, mens kt-/tf-møder afholdes fysisk på 

skolen. Rigtig mange interne møder foregår fortsat virtuelt.  

Musikskolen er begyndt igen med undervisning på deres egne 

hold pr. 21. april, og indsats for at fastholde elever i kommende 

skoleår er i gang. 1. årgang og en klasse på 3. årgang har haft 

stor glæde af et samarbejde med Rudbækshøj og mellemtrinnet 

har i det meste af to uger haft temadage under overskriften ”Hope 

Town”, hvor eleverne har arbejdet med passioner, 

taknemmelighed og social forbundethed. Terminsprøver på 8. 

årgang er udsat. Vi er i gang med at planlægge skriftlige prøver 

for 9.årgang – de starter mandag den 3/5. 

Ad 6: Vikarer gør det rigtig godt – de er brugt meget pga corona. 

Vi er begyndt at få ansøgninger til kommende skoleår – vi er 

heldige at have mange at vælge imellem. 
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C Karlsvognen  

- status  

- det videre arbejde 

N
H

 

1
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o
 Bilag: følger 

Baggrund: 

Orientering om skolehverdagen i Karlsvognen og 

udviklingsarbejde er fast punkt på skolebestyrelsens dagsorden 

 

Opgave: 

- Drøfte opmærksomhedspunkter og muligheder, herunder 

forældreinformation 

 

Referat:  

Det er en travl tid – bl.a. pga.  

1) Kommende afsked med 9. kl. – færdigudarbejdelse af 

skoleudtalelse koncept – og hvordan man griber det an i 

Tea. 

2) Sidste skoledag er i støbeskeen, hvilket bliver gjort med 

stor elevinvolvering – det skal blive en sjov dag med bl.a. 

nogle af de helt traditionelle aktiviteter. 

3) Dimissions fest for vores to 9. kl. er i støbeskeen, hvilket 

skal blive højtideligt, smukt, hyggeligt og uforglemmeligt 

… og naturligvis efter forskrifterne om hvad vi må til den 

tid.  

4) Det er første gang vi skal afvikle den obligatoriske 9. kl. 

projekt opgave i Karlsvognen – får sparring af Vice: Jens 

Hedegaard fra Østre Skole som er afd. ansvarlig for C-

Sporet. Uge 18 afvikles som prøve, Uge 20 kører af 

stablen som den reelle projekt uge. 

5) Vi har kontaktet Enghaveskolen – som har sendt os 

videre til Paarup skole mht. at få inspiration til 10. kl. 

koncept. Paarup vil gerne, vi mangler blot at få aftalt dag 

og tidspunkt. 

6) Svømning starter op på mandag – hvilket eleverne 

glæder sig til rigtig meget til 

7) Vi afvikler bustræningsture til Middelfart med succes ca. 

hver anden onsdag 

8) Vi har afviklet nogle fredags Hindsgavlture, hvor den har 

stået på en del motion, sightseeing og hygge med 

madpakke og is. 

9) Vi kører fortsat vores månedlige UFS – hvor forældre og 

vi personale kan bede om ekstraordinære skole/hjem 

samtaler 

10) 1 g. om måneden får vi supervision af en psykolog fra PPR 

som er en god sparring og et godt forum til at kunne gå i 

dybden med særlige interesse punkter og evt. 

udfordringer.  

11) Pt. er vi 11 elever – 1 får pt. online hjemmeundervisning 

2 får hjemmebesøg.  4 er i skolevægring/ nedsat skoletid 

– flere elever møder ind på anerledes mødetider. 

12) Følgegruppen mødes nu hver anden måned. 

Mødelængden er sat ned til 1 time fra 1½ time. De sidste 

møder har der været 2-3 punkter fra forældrene og 

møderne har været afviklet indenfor ca. ½ time. Vi 

evaluere Følgegruppearbejdet og tager stilling til,  
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D SFO 

- Tidlig-SFO 

- SFO 
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o
 Bilag: Nyt fra SFO 

Baggrund: 

Orientering om hverdagsliv og udviklingstiltag i SFO er fast punkt 

på dagsordenen. Opfølgning på forældretilfredshedsundersøgelse 

 

Opgave: 

- Drøfte opmærksomhedspunkter og muligheder 

 

Referat:  

I sfo glæder vi os over, at vejret bliver bedre og det bliver 

nemmere at være ude. Vi arbejder med ny struktur i sfo-tiden, 

hvor vi nu samler eleverne i årgange i sfo-tiden. Det giver 

mulighed for at oprette flere værksteder og andre pædagogiske 

tiltag end tidligere, hvor klasserne var helt adskilt. Der er fortsat 

fast voksen sammen med gruppen og vi har stor fokus på 

hygiejne.  

De nye møbler begynder at komme og ”hulerne” er sat op. Dette 

til stor begejstring for børnene. Vi glæder os til resten af møblerne 

kommer på plads. Vi vil gerne kunne invitere til ”indvielse” på et 

tidspunkt når retningslinjer tillader det. 

Vi opfordrer stadig forældre til at komme så lidt som muligt ind på 

skolen og skulle det være nødvendigt alligevel – så skal de bære 

mundbind og spritte af ved indgangen. 

Vi påbegynder ferieplanlægning. Der er ikke sampasning med 

andre sfo’er i sommerferien – vores sfo har åbent i hele perioden. 

Vi påbegynder holddannelse til kommende 0.årgang. 

 

E PUNKTET UDSÆTTES TIL NÆSTE 

MØDE 

Arbejdet med principper og 

politikker 

- Princip for brug af elevernes egne 

devices 

- Princip for skolens arbejde med 

elevernes sociale og faglige 

udvikling 

 

 

a
lle

 

3
0
 

o
/d

 

Bilag:  
Forslag til princip for skolens arbejde med elevernes sociale og 
faglige udvikling. 
Forslag til princip for devices følger. 
 
Baggrund: 
Vi opdaterer principper for: 

- Sundhed 
- Brug af devices 
- Skolehjemsamarbejde 
- Skolens arbejde med elevernes udvikling i skolens faglige 

og sociale fællesskaber  
 
Opgave: 

- Drøfte arbejdsgruppernes forslag 
 

 
Referat: 
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F Ny vision og nyt værdigrundlag 

- status 

N
I/M

Ø
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o
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Baggrund:  
Ledelsen har besluttet, at der skal gennemføres en visions- og 
værdiproces på Strib Skole. Baggrund og tidsplan præsenteres. 
 
Opgave: 

- Drøfte opmærksomhedspunkter 
- Drøfte skolebestyrelsens rolle og opgaver 

 
Referat: 
Der er planlagt pædagogiske dag den 4. og 5. august. Den 4. 
august arbejdes der med ny vision og nyt værdigrundlag. Vi 
håber, at alle fra skolebestyrelsen har mulighed for at deltage kl. 
10-16/17. 
 
Der nedsættes en projektgruppe, der arbejder med proces og 
indhold på de pædagogiske dage. 
 
 
 

G Covid 19 

- gradvis genåbning 5. – 9. 

årgang 

- puljemidler til understøttelse 

af faglig trivsel på 9. årgang 

- håndtering af smitteudbrud 
N

I 

1
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o
 Bilag: forældreinformation 

 

Baggrund: 

Der er genåbnet for 9. årgang med 80% fremmøde og mulighed 

for udedage på 5. – 8. årgang. Herudover testes på skolen. Vi 

giver en status og orientere om smitteudbrud.. 

 

Opgave: 

- Drøfte opmærksomhedspunkter og muligheder 

 

Referat:  

Orientering om yderligere genåbning  for 5.-8.klasse. Det nye med 

udedage har presset lærerne. Vi har valgt, at tingene skal give 

mening for den enkelte klasse og vi er udfordret af plads, hvis alle 

kommer ind. Derfor skal de være i lokalområdet på udedage.  

Der er kommet trivselsmidler til brug på 9.årgang. Disse bruges til 

2-lærer ordning og vil frem til sommerferien kunne bruges til 

ekskursioner eller andet. Fokus er på løft af de fagligt udfordrede. 

Elevrådet har fået en sum penge til at gøre noget godt for – disse 

skal bruges inden sommerferien. 

9.klasserne har nu 80% fremmøde – planen er sat i gang. Der 

kommer hele tiden ændringer og senest er det en ændring i 

forhold til karakterafgivning på 9.årgang. I forhold til UPV, så skal 

der ikke laves UPV til 8. årgang nu – denne udskydes til efter 

sommerferien. Orientering om hvordan prøverne til sommer 

foregår. 

Skolerejser – vi har udskudt og håber, at 6. klasserne kan komme 

afsted i juni måned. 

Orientering om håndtering af smitteudbrud de sidste 14 dage. 

Der udtrykkes bekymring for den store arbejdsbyrde, som 

ledelsen i øjeblikket oplever – også set i lyset af manglende 

indskolingsleder. 
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H Rynkebyløbet 

 

N
I 

1
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Se bilag 
 
Baggrund: 
Skolens idrætskoordinatorer foreslår, at skolen, 0. – 8. klasse, 
deltager i Team Rynkeby Skoleløbet i år: https://team-
rynkeby.dk/skoleloebet.aspx 
Løbet afvikles klassevis. 
 
Opgave: 

- Drøfte opmærksomhedspunkter i forhold til 
forældreinformation 

 
Referat: 
Idrætskoordinatorer i hver afdeling af arrangeret det og det 
tænkes som en samlende aktivitet med fokus på fællesskabet. 
Man ønsker at understøtte klassefællesskabet og derfor er ønsket 
at der gives klassesponsorater og ikke individuelle. Der er 
opbakning fra skolebestyrelsen til løbet. 
 
 

I Kommende skoleår 

- dispensation til afkortning af 

skoledag 

- Proces 

 
N
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Ø

 

1
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o
 Baggrund: 

Planlægning af kommende skoleår er i gang. Orientering om 
dispensation efter folkeskolelovens § 16 d, proces for fag- og 
opgavefordeling samt foreløbig grundlag for skoleplan.  
 
Opgave: 

- Drøfte opmærksomhedspunkter og muligheder 
 
Referat: 
Ansøgningen om afkortede skoledage er imødekommet. 
Vi er i gang med fag- og opgavefordelingen. I øjeblikket er fokus 
på A20 og at lave grundlag og skoleplan. Fagfordelingen kører – 
vi er snart klar med dansk, matematik- og klasselærere for 
kommende skoleår. Vi lægger skemaer i juni måned og lærerne 
skal have deres opgaveoversigter og skemaer senest den 27.juni. 
I løbet af fagfordelingsprocessen og arbejdet med A20 afholdes 
jævnlige møder med TR og AMIR. 
 
 
 

J Ansættelser 

- indskolingsleder 

- børnehaveklasseleder 

(tidsbegrænset) 

- lærer 

  

N
I 

1
0
 

b
 Baggrund: 

Ansættelsesproces for indskolingsleder er i gang – vi giver en 
status. Derudover skal vi have ansat en børnehaveklasseleder i 
en tidsbegrænset stilling og en lærer 
 
Opgave: 

- Nedsætte ansættelsesudvalg 
 

Referat: 
Marianne og Thomas går med i ansættelsesudvalg på lærer og 
bhk-leder – Jakob og Anders tilbydes også at deltage. Proces om 
ansættelse af indskolingsleder kører – der er ny tidsplan på plads. 
Stillingsopslag til bhk-leder kommer snart – men tidshorisont på 
lærerstillingen kendes endnu ikke. 
 
 

https://team-rynkeby.dk/skoleloebet.aspx
https://team-rynkeby.dk/skoleloebet.aspx
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K Bæredygtig byudvikling M
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o
 Se bilag. Bilag forventes ikke læst 

 
Baggrund: 
I forbindelse med den kommunale indsats ”Bæredygtig 
byudvikling 2025 – i alle lokalsamfund”  har udviklingsgruppen i 
Strib præsenteret en udviklingsplan for Strib for byrådet. Morten, 
der er skolens repræsentant i udviklingsgruppen giver en status. 
 
Opgave 

- drøfte opmærksomhedspunkter og muligheder 
 
Referat: 
Kort orientering om projektet. 8-12 personer har været 
gennemgående i projektet. Der har været fokus på området ved 
Strib havn, Brændeskov området og på madfællesskaber. Der er 
kommet fine forslag til udvikling af områderne fra 7. og 8.klasser 
på skolen. Der er i starten af april afleveret rapport til byrådet med 
budskabet om, at Strib ønsker at integrere sig med resten af 
kommunen – ikke at isolere sig. 
 

K Regnskabsopfølgning N
I 

5
 

o
 Bilag: regnskab jan-marts 2021 

 

Baggrund: 

I henhold til årshjul orienteres skolebestyrelsen løbende om status 

for regnskab. 

 

Opgave 

- afklarende spørgsmål 

 

Referat: 

Kort orientering. Der er ændringer omkring feriepengeudbetalinger 

og overenskomstmæssige lønstigninger som kommer senere på 

året. Covid-situationen koster fortsat på vikarkontoen. Lige nu ser 

regnskabet fornuftigt ud. 

 

L Forældrehenvendelser MH
 

5
 

o
 Ingen henvendelser 

M Eventuelt M
H

 

5
 

o
 Lokaludvalget laver en promotionvideo og kommer i den 

forbindelse på skolen og laver optagelser. Det bliver fra et 

frikvarter og fra skolesporet. 

Ønske om at bestyrelsen varsles, hvis bilag og dagsorden ikke 

kan komme rettidigt.  

N Godkendelse af referat M
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